
 

 

                                               ΑΔΑ: 6Π3ΕΩΗ3-Γ3Ν                   

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                   Αριθμ. Πρωτ:  9468/14-04-2016                         

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                  

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  7ης/2016 Τακτικής συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 107 

 

ΘΕΜΑ:  Λήψη απόφασης για την κατασκευή ράμπας για πρόσβαση στο 2ο Δημοτικό Σχολείο, βάσει 

της αριθμ. 34/2016 απόφασης-εισήγησης  της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 13
η
 του μήνα Απριλίου του έτους 2016 ημέρα της 

εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της 

με αριθ. πρωτ 8937/08-04-2016, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε 

κάθε μέλος στις 08-04-2016 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν τριάντα δύο  (32) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας   

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας  

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

 
Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 

Μεταβολές:  
Μετά από πρόταση του Προέδρου αναβάλλεται-ομόφωνα- η συζήτηση του 9

ου
  θέματος ημερησίας διάταξης.  

Αποχωρήσεις: πριν τη ψηφοφορία του 1
ου

 θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Φουρλής & Ι. Κέντρης, πριν τη 

ψηφοφορία του 10
ου

 θέματος αποχώρησε η κα Ε. Τοκατλίδη. 

 



 

 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 8
o
  θέμα ημερησίας διάταξης, έδωσε το λόγο στον 

Αντιδήμαρχο Καθαριότητας Πρασίνου-Περιβάλλοντος, κο Μ. Χουδελούδη, ο οποίος είπε τα εξής:  

Σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ. 73 του Ν. 3852/2010 θέτουμε υπόψη του Σώματος την αριθμ. 34/2016  απόφαση-
εισήγηση  της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, ληφθείσα κατά τη 4

η
 συνεδρίαση στις 23-03-2016, για λήψη σχετικής  

απόφασης  από το Δημοτικό Συμβούλιο. 

 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  

 Από το πρακτικό της με αριθ. 4ης/2016 συνεδριάσεως της  Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 

      Αρ. αποφάσεως: 34 

  

Θέμα:  Λήψη απόφασης για την κατασκευή ράμπας για πρόσβαση στο 2
ο
 Δημοτικό Σχολείο. 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 23
η
  του μήνα Μαρτίου  2016 και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 

συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής κατόπιν της με αριθ. πρωτ.: 7152/18-03-2016 του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του 

Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 18-03-2016,  σύμφωνα με τα άρθρα 67 και 75 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) όπως 

ισχύουν. 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου εννέα  (9) μελών βρέθηκαν παρόντα οκτώ  (8) 

ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς :  

 

1. Χουδελούδης Μόσχος, Αντιδήμαρχος - Πρόεδρος Ε.Π.Ζ. 

2. Βορέας Κωνσταντίνος (τακτικό μέλος)  

3. Δημουλά Μαρία (τακτικό μέλος) 

4. Βαρυτιμιάδης Ηλίας  (τακτικό μέλος) 

5. Θεοδώρου Δημήτρης (αναπληρωματικό μέλος) 

6. Καρατζαφέρης Βασίλειος (τακτικό μέλος) 

7. Μποζίκας Ανδρέας (τακτικό μέλος) 

8. Δρούλιας Ηρακλής (τακτικό μέλος) 

 

Απόντες: κ.κ. Σταθάς Κωνσταντίνος (τακτικό μέλος) -Ν. Δαουάχερ (τακτικό μέλος)-  

 

Ο κ. Πρόεδρος μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 

   Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, κ. Μόσχος Χουδελούδης, εισηγούμενος το 2ο θέμα ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη των μελών της Ε.Π.Ζ. την από 22-2-2016 εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας, ως εξής:  

 

    Ύστερα από σχετικό αίτημα της Διεύθυνσης του 2ου Δημοτικού Σχολείου περί έλλειψης φωτισμού και ράμπας,     ο μοναδικός 

τρόπος εισόδου στον χώρο του 2ου Δημ. σχολείου για βρεφικά αμαξίδια κλπ, είναι η διάνοιξη εισόδου από την Ανατολική 

πλευρά του σχολείου δια μέσου Δημοτικού οικοπέδου στην συμβολή των οδών Περραιβού και Καραολή - Δημητρίου. 

    Θα διανοιχθεί στον υπάρχοντα μαντρότοιχο μία καγκελόπορτα πλ. 2,20 μ. και θα δημιουργηθεί διάδρομος πλάτους 3 μ. 

(διαστρωμένος με γαρμπίλι) . 

    Στον χώρο του οικοπέδου πρέπει να δημιουργηθεί και ένα υπόστεγο 17,5 μ2 όπου θα μπορούν οι γονείς να αναμένουν τα 

παιδιά . 

    Δια μέσου του εν λόγω Δημοτικού οικοπέδου  θα διέλθει αγωγός PVC Φ160 για την απορροή των φρεατίων ομβρίων ( 

σχάρες) μπροστά στην είσοδο του Σχολείου, όπως φαίνεται στο σχέδιο που σας υποβάλλουμε. 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Ε.Π.Ζ., κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού άκουσε τον Πρόεδρο της, έλαβε υπόψη τα σχετικά έγγραφα, συζήτησε διεξοδικά το θέμα.  

Συνεπώς μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, 

 

 

 

 



 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει  και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο, για την αντιμετώπιση προβλημάτων κατά την προσέλευση και αποχώρηση 

(μαθητών και γονέων)  από το 2ο Δημοτικό Σχολείο, την  διάνοιξη εισόδου από την Ανατολική πλευρά δια μέσου δημοτικού 

οικοπέδου στην συμβολή των οδών Περραιβού και Καραολή – Δημητρίου και συγκεκριμένα θα διανοιχθεί στον υπάρχοντα 

μαντρότοιχο μία καγκελόπορτα πλ. 2,20 μ. που θα δημιουργήσει διάδρομο πλάτους 3 μ. (διαστρωμένο με γαρμπίλι), την 

δημιουργία υπόστεγου για τους γονείς και την διέλευση αγωγού PVC Φ160 για την απορροή των φρεατίων ομβρίων ( σχάρες) 

μπροστά στην είσοδο του Σχολείου,  σύμφωνα με την εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας, όπως αποτυπώνεται στο εισηγητικό  
μέρος και επισυνάπτεται της  παρούσας. 

           

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον Πρόεδρο της Ε.Π.Ζ. και έλαβε υπόψη την 34/2016 απόφαση-εισήγηση 
της ΕΠΖ, συζήτησε διεξοδικά το θέμα, για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως 

αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει την  υπ΄αριθμ. 34/2016 απόφαση  της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου μας, η οποία  αποτυπώνεται 

στο εισηγητικό μέρος και αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα  της παρούσας απόφασης.   

 

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                              (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  14-04-2016 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


